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L’ENTREVISTA

Dr. Iván Manuel Seijo Raposo
Hospital Universitari Vall d’Hebron
Barcelona

En primer lloc, moltes gràcies per accedir a aquesta 
entrevista.

Quina és la teva funció enfront l’epidèmia?

Formo part d’un equip multidisciplinari de quatre 
metges prestant assistència en l’hospitalització 
a planta COVID. A més a més faig guàrdies 
d’hospitalització a càrrec de plantes o hospital de 
campanya (pavelló) de pacients COVID.

Què ha suposat per a tu el procés de re-aprenentatge?

Per una bada guanyes maneig general del pacient 
i sobre tot he après sobre oxigenoteràpia. No dona 
temps a formar-se sobre l’aplicació de ventilació 
mecànica no-invasiva però sí sobre indicacions i 
conceptes generals. El formar part d’un equip amb 
personal d’altres especialitats, també és enriquidor i 
ajuda a crear esperit d’equip.

Què és el que trobes més a faltar com a neuròleg?

Fonamentalment els companys del servei, de 
moment no trobo a faltar l’especialitat en sí donat 
que la pandèmia està sent tota una experiència com 
a metge.

Com a professional, què és el que està sent més dur 
en aquest període?

Sens dubte els processos del final de la vida i el 
patiment dels familiars amb les restriccions de visites 
tan dures.

I quins són els aspectes més positius que estàs 
traient d’aquesta nova etapa?

L’agraïment dels pacients i familiars tot i les 
circumstàncies. També destacaria la capacitat 
d’organització i assumpció de responsabilitats del 
personal a tots els nivells, que està sent absolutament 
exemplar. Els voluntaris amb la comunicació 
a familiars, hotels medicalitzats, hospitals de 
campanya... és espectacular.

Com ha influït en la teva vida personal aquesta 
situació?

En no poder veure a la meva família a Galicia per 
setmana santa, com tenia planejat.

NEURÒLEGS DAVANT LA COVID-19


